
1.Product Overview
1, Qi2 certification, magsafe Apple 15W wireless charging, fast charging does not get hot
2, behind the self-magnet, double magnetic suction, with magnet ring, bracket and other products can be 
   scene use
3, glass cover, metal paint shell, more texture
4.For devices with Qi wireless charging function, there is safety protection technology during charging

2.Product Parameters
Brand: 
Name: 15W Wireless Charger
Model: TK-CW301
Input:5V   3.0A,9V   2.23A 
Wireless Output: 5W/7.5W/10W/15W
Product Dimensions:60X60X11mm
Weight.

3.Package Contents
Charger Head*1
1.5-meter USB-C cable*1
Warranty Card*1
Instruction Manual*1

4.4.Product Structure Diagram

EN

<02><01> <03> <04> <05>

This table is prepared in accordance with the provisions of SJ/T 11364.
    : Indicates that the content of the hazardous substance in all homogeneous materials of the component
 is below the limit requirement stipulated in GB/T 26572.
    : Indicates that the content of the hazardous substance in at least one homogeneous material of the part 
exceeds the limit specified in GB/T 26572.

List of toxic and hazardous substances in electronic products
Part Name

(Cr VI)                 (PBB)                   (PBDE)

Toxic and hazardous substances or elements

Lead 
(Pb)

Mercury
 (Hg) 

Cadmium
 (Cd)

Printed Circuit Assemblies
Battery packs
Casing
Gaskets, tapes, etc.
Small structural parts

Polybrominated 
diphenyl ethers

Hexavalent 
chromium

Polybrominated
biphenyls 

5.使用环境

使用环境温度：0-25°C非热带地区
储存环境温度：0-40°C

6.安全警示说明

在使用本产品之前请阅读所有的指示和警告，不规范使用将会给人身带来损害。

禁止在产品上放置明火火源（如蜡烛）。
如要清洁本产品，请勿使用布或刷子以外的物品清洁。
请使用合格的直流适配器，否则可能导致充电不稳定。
请勿在充电板上放置金属杂物或磁性卡片，以免造成充电器损坏或异常。
由于接收器或面板过热，如果在充电过程中停止充电，请将充电设备取下重新放入。
非专业人员严禁拆卸本产品。

7.图标说明

5年图标是指“环保有效使用期限”，不是产品质量保证期限，电子产品均含铅、汞等有毒有害物质，一旦
超期使用，有毒有害物质将可能发生外泄或突变，对环境造成污染，或对人身，财产造成损害。“环保使
用期限”，意味着所有的电子产品将被要求在此有效期限内使用，超过安全使用年限之后出现的安全风险
问题，我们不再对产品质量负责。

8.电子信息有毒有害物质声明
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本表格依据SJ/T 11364的规定编制。
    :表示该有害物质在该部件所有均质材料中的含量均在GB/T 26572规定的限量要求以下。
    :表示该有害物质至少在该部件的某一均质材料中的含 量超出GB/T 26572规定的限量要求。

电子信息产品有毒有害物质清单部件名称

印刷电路组件
电池组
外壳
垫片、胶带等
小结构件

六价铬       多溴联苯       多溴联苯醚
(Cr VI)           (PBB)               (PBDE)

有毒有害物质或元素

铅(Pb)     汞(Hg)   镉(Cd)

5.Operating Conditions
Operating temperature: 0-25°C (non-tropical regions).
Storage temperature: 0-40°C
.

6.Safety Warnings
It is prohibited to place open flame ignition sources (such as candles) on the product.
If you want to clean the product, do not use anything other than a cloth or brush to clean it.
Please use a qualified DC adapter, otherwise it may cause unstable charging.
Do not place metal sundries or magnetic cards on the charging panel, as this may cause damage or abnormality
 to the charger.
Due to overheating of the receiver or panel, if charging stops during the charging process, please remove the 
charging device and reinsert it.
Disassembly of this product by non-professionals is strictly prohibited.

7.Icon Description
The 5-year icon refers to the "Environmental Protection Usage Period," not the product warranty period. All 
electronic products contain harmful substances such as lead and mercury, which may leak or mutate after the
 usage period, causing environmental pollution or harm to people and property. The "Environmental Protection
Usage Period" indicates that electronic products should be used within this period. Beyond this safety usage 
period, we are no longer responsible for any product quality issues.

8.Declaration of Poisonous and Harmful Materials in Electronic Information 
Products

1.产品概述

1、Qi2认证，magsafe苹果15W无线充电，快充不发烫
2、背后自带磁铁，双磁吸，搭配引磁环、支架等产品可场景使用
3、玻璃面盖、金属漆外壳，更显质感
4、适用于具有 Qi 无线充电功能的设备，充电时有安全保护技术

2.产品参数

品牌: 随起
名称: 电源适配器
型号: TK-CW301
输入:5V   3.0A,9V   2.23A 
无线输出:5W/7.5W/10W/15W
产品尺寸:
重量:

3.包装清单

充电器*1
保修卡*1
说明书*1

4.产品结构线框图
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Warranty Record Sheet

Dealer Information
User information

user name and surname

Postial adress

Warranty

contact number

E-mail

Warranty Date

Dear Customer, thank you for choosing our product.
 Please carefully fill out and keep this document in a safe place. 

THREEKEY reserves the right to interpret the after-sales service regulations

1. Unauthorized repairs, misuse, collision, neglect, abuse, accident, modification, or tampering with labels 
or anti-counterfeiting marks.
2. The original serial number label of the product has been altered, replaced, or removed.
3. The product has no serial number, or the model and number on the warranty certificate do not match
 the actual product.
4. The product exceeds the company's specified warranty period.
5. Damage to the appearance due to abnormal usage.
6. Packaging and included accessories, services, or additional configurations and gifts promised by sales 
staff are not covered by the warranty.
7. Improper storage, such as damage caused by long-term exposure to abnormal humidity or temperature.
8. Damage caused by failure to follow operating instructions, improper use, unauthorized modifications, or
force majeure.

Non-warranty regulations

1. From the date of receipt, you can return the product for no reason within 7 days and exchange it within 15 days
 (e.g. on platforms like Tmall, JD, etc.). Return shipping fees for non-quality-related issues will be borne by the 
consumer, while the shipping cost for sending a replacement will be covered by the seller. If an invoice or any gifts
 were included, please return them as well.
2. If you purchased the product at a local store, you can go to the local after-sales service center to enjoy the
 company's product replacement service within 15 days from the date of purchase. If there is no local after-sales 
service center, you can entrust the dealer to handle the replacement.
3. The product you purchased is eligible for the warranty service based on the company's inspection and according 
to the after-sales service commitment schedule as outlined below:
 
 

WARRANTY POLICY

WARRANTY CARD

保修卡

1.签收之日起7天无理出退货,15天免费包换(如:天猫,京东等)。非质量问题的退换货邮费需由消费者承
担,再次发货的邮费由商家承担。如有发票和赠品,请一并寄回。
2.如您是在当地门店购买,您可到当地售后服务中心享受本公司提供的自购买之日起15天包换服务,如当
地无售后服务中心,可委托经销商进行包换服务。
3.您所购买的产品,经本公司检测确定后,可以按照下列售后服务承诺时间表享受保修服务:

1.未经授权的维修、误用、碰撞、疏忽、滥用、事故、改动,或撕毁、涂改标贴、防伪标记;
2.产品原序列号标签有涂改、替换、撕毁等现象;
3.产品没有序列号,质保凭证上的产品型号、编号与产品实物不相符的;
4.产品超出本公司规定的质保期限:
5.非正常使用产品导致外表破损;
6.外包装及内附的赠品,销售人员承诺的产品之外的服务及附加的配置和赠品,
7.不当存储:如产品长时间暴露在非正常湿度、温度环境中造成的性能损害;
8.未按操作说明,人为滥用误用、擅自改装造成产品损坏的、因不可抗力造成的损坏。

非保修条例

保修记录表

经销商信息

用户信息

通讯地址

用户姓名

保修内容

联系电话

邮箱

保修日期

注:随机配件,不在保修范围

产品类型

蓝牙产品&音频类

移动电源&充电类

数据线材类

服务政策 服务方式

自签收次日起一年以内产品质量问题

自签收次日起一年以内产品质量问题

自签收次日起一年以内产品质量问题

客户送修

客户送修

客户送修

保修政策

尊敬的用户,非常感谢您使用随起产品,请您认真填写并妥善保管
本公司保留对该产品售后服务条例的解释权

Manufacturer:Shenzhen Suiqi Innovation Technology Co.Ltd.
Add:The 37th Floor, the east tower building of Galaxy twin towers ,COCO PARK

WORLD, NO.8 Yaxing road, Bantian street, Longgang district, Shenzhen
Tel:0755-83512732        E-mail:threekey321@163.com  Made in China

制造商:深圳市随起创新科技有限公司
地址: 深圳市龙岗区坂田街道雅星路8号星河 WORLD 双子塔东塔大厦37F
电话:0755-83512732    电子邮件:threekey321@163.com     中国制造 

1. 製品概要

1.ポータブル:ライン充電が統合されており、マジックプルアウト充電ケーブルが付属しています。
2.コンパクトで使いやすい:絹のようなプルケーブル、プラグ、ワイヤーヘッドの隠し収納。
3.アクセサリーレベルのデザイン:絶妙なタービン形状、個性を強調しています。
4.急速充電:GaN 35W急速充電、インテリジェントな温度制御、バッテリーの健康を効果的に保護します。

2. プロダクト変数

ブランド: 
 名前 15Wワイヤレス充電器
モデル TK-CW301
入力: 5V   3.0A,9V   2.23A 
ワイヤレス出力:  5W/7.5W/10W/15W
プロダクト次元: 60X60X11mm
重量

3.包装内容明細書

充電器*1
保証書*1
取扱説明書 *1

4. 製品構造ワイヤーフレーム
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EN保証カード

非保証規定

注:付属のアクセサリは保証の対象外です

製品の種類

Bluetooth製品&オーディオ

パワーバンク&充電

データケーブル

保証ポリシー

親愛なるユーザーの皆様、Withlight製品をご利用いただき誠
にありがとうございます、慎重に記入し、適切に保管してください
当社は、製品のアフターサービス規則を解釈する権利を留保します
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1.不合理な返品の受領日から7日間、15日間の無料交換(Tmall、JD.com など)。 非品質問題の返品および交換の送
料は、消費者が負担するものとします
再発送の送料は、出品者が負担するものとします。 送り状とギフトをお持ちの場合は、一緒に返送してください。
2.お近くの店舗で購入する場合は、お近くのアフターサービスセンターに行って、購入日から15日間の交換サービ
スを受けることができます
アフターサービスセンターはなく、ディーラーに交換サービスを任せることができます。
3.購入した製品が会社によってテストおよび決定された後、次のアフターサービスコミットメントスケジュール
に従って保証サービスを楽しむことができます。

1.不正なメンテナンス、誤用、衝突、乱用、事故、改造、またはラベルや偽造防止マークの破れや変更。
2.製品の元のシリアル番号ラベルが変更、交換、破れているなど。
3.製品にはシリアル番号がなく、保証書の製品モデルと番号が実際の製品と一致していません。
4.製品が会社指定の保証期間を超えています。
5.製品の異常な使用による外観の損傷。
6.外装と付属のギフト、サービス、および製品外の営業スタッフによって約束された追加の構成とギフト、
7.不適切な保管:製品の異常な湿度と温度への長期の暴露によって引き起こされた性能の損傷など。
8.操作指示に従わなかった、人為的な乱用、誤用、製品の損傷による不正な変更、不可抗力による損傷。

サービスポリシー

署名の翌日から1年以内に、製品の品質問題

署名の翌日から1年以内に、製品の品質問題

署名の翌日から1年以内に、製品の品質問題

が修理のために顧客から送付

が修理のために顧客から送付

が修理のために顧客から送付

サービス方法

保証記録シート

販売店情報

ユーザー情報

メールアドレス

ユーザー名と姓

保証の内容

電話番号

メールボックス

保証期間

Product Type

Bluetooth & Audio Products

Power Banks & Charging Devices

Cables

Quality issues within one year

Quality issues within one year

Quality issues within one year

Customer repairs

Customer repairs

Customer repairs

Note: Accessories included with the product are not covered under warranty.

Service Policies Service Mode

5. 使用環境

周囲温度:0～25°C(非熱帯地域)
保管周囲温度:0-40°C

6.安全上の警告の指示

この製品を使用する前に、すべての指示と警告をお読みください、不適切な使用は人身傷害を引き起こします。
この製品はIT機器にのみ適しています。
製品に直火(ろうそくなど)を置くことは禁じられています。
ACを抜くと、ラインボリュームが切断されますtage。
プラグが損傷している場合は、必ず製品を廃棄してください。
本製品のお手入れには、布やブラシ以外は使用しないでください。
ソケットは、デバイスの近くで、簡単にアクセスできる場所に設置する必要があります。
電源装置に障害が発生したり、コンポーネントに障害が発生した場合は、電源装置を保守しないでください
(製品は廃棄できます)。
専門家以外の人がこの製品を分解することは固く禁じられています。

7. アイコンの説明

5年間のアイコンは、製品の品質保証期間ではなく、「環境保護の有効使用期間」を指し、電子製品には鉛、
水銀、その他の有毒で有害な物質が含まれています。
制限時間を超えて使用すると、有毒で有害な物質が漏れたり変異したりして、環境汚染を引き起こしたり、人
や物に損害を与えたりする可能性があります。 「環境保護
「有効期限」とは、すべての電子製品をこの有効期間内に使用する必要があり、安全な使用期間を超えた後に
発生する安全上のリスクを意味します
問題、私たちはもはや製品の品質について責任を負いません。
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15W无线充电器

Model:TK-CW301

15W Wireless Charger
15W ワイヤレス充電器

9.FCC Statement

This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two
conditions: (1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept
any interference received, including interference that may cause undesired operation.
Note: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital
device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable
protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates,
uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the
instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no
guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does
cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning
the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or
more of the following measures:
—Reorient or relocate the receiving antenna.
—Increase the separation between the equipment and receiver.
—Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is
connected.
—Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.
Note: The Grantee is not responsible for any changes or modifications not expressly approved by
the party responsible for compliance. such modifications could void the user's authority to
operate the equipment.
The device has been evaluated to meet general RF exposure requirement.
To maintain compliance with FCC's RF exposure guidelines, the distance must be at least 20 cm
between the radiator and your body, and fully supported by the operating and installation
configurations of the transmitter and its antenna(s)


